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متن پرسش

هِیدَةُ» سلام استاد: چرا خدای متعال اجازه داد سقیفه شکل بگیرد و یقَةُ الشَّ دِّ تُهَا الصِّ لامُ عَلَیْکِ أَیَّ «السَّ

مسیری که خدای متعال از طریق غدیر گشوده بود در حجاب برود؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به همان دلیل که مولایمان حضرت صاحب الامر «عجلااللهتعالیفرجه»

غایباند و سخت منتظرند تا ظهور کنند. ولی انسانها به انسانیت به معنای واقعی آن در خودشان

نظر ندارند تا متوجه نسبت خود با انسان کامل بشوند. آری برادر! در آن دوران، انسانها مولایمان

علی «علیهالسلام» را گُم کردند زیرا خود را در انسانیتِ اصیل گم کردند و فراموش نمودند و در نتیجه

جایگاه حضرت امام المتقین «علیهالسلام» فهمیده نشد. همانطور که امروز نایب الامام که متذکر

تاریخی است که با حضرت روح االله «رضوانااللهتعالیعلیه» آغاز شد را عدهای نفهمیدهاند!! آن روزی که
مقام معظم رهبری فرمودند: «واقعاً حضرت امام «رضوانااللهتعالیعليه» انسان عجيبى بود اصلاً

پيدايش و وجود اين انسان با آن ابعاد، هيچ قابل تحليل نيست جز اينكه بگوم تفضّل الهى بود

براى اينكه چرخشى در تاريخ و در حركت قافله عظيم بشرى به وجود آورد، دستى بايد از غيب ظاهر

مىشد، خداى متعال اين دست را ظاهر كرد». (بيانات در تاريخ: 1/3/1369) آیا ما به چنین بصیرتی

نایل شدهایم که حضور حضرت روح االله چرخشی در تاریخ و در حرکت غافله عظیم بشری میباشد؟
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